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Az elnök megállapítja, hogy az elnökség határozatképes, megállapítja továbbá, hogy 

az előzetesen kiküldött napirendek közül az elnökségi ülést megelőző felkészítő ülés 

alapján nem tárgyalja az 5.,7.,8.,9.,13.,14.,15. napirendi pontokatAz elnökség ezt 

követően egyhangúan a napirendet elfogadja. 

 

1. napirend: Főtitkár tájékoztatása a legutóbbi elnökségi ülést követő időszakról és 

az elnökségi határozatok végrehajtásáról, valamint az MVSZ aktuális 

pénzügyi/gazdasági helyzetéről 

Az elnök összegzi az elnökségi ülést megelőző felkészítő egyeztetésen elhangzott 

részletes főtitkári beszámolót és javasolja, hogy az MVSZ a Fehér Szalag és 

Kékszalag tervezettnél jobb pénzügyi eredménye okán – a költségvetésben szereplő 

támogatáson felül – 5 M Ft értékű alapot hozzon létre az utánpótlás támogatásának 

biztosítására., egyúttal felkéri  Böröcz Istvánt, Rutai Istvánt és Ugron Gáspár Gábort, 

hogy eseti bizottság alakításával vizsgálják meg az alap létrehozásának feltételeit, 

továbbá az 5 M Ft keretösszeg terhére Festetics Ösztöndíj néven az utánpótlás 

részére dolgozzanak ki egy ösztöndíj rendszert. Az elnökség egyhangúlag elfogadja 

az elnök javaslatát.  (1. határozat / 2012. július 17) 

 

2. napirend: Főtitkári beszámoló a Fehér Szalag és a 44. Kékszalag MVM 

Partner Nagydíjról  

Az elnök összefoglalja az elnökségi ülést megelőző felkészítő egyeztetésen 

elhangzott részletes főtitkári beszámoló alapján, hogy a 44. Kékszalag verseny 

európai színvonalon megrendezett, pénzügyileg is sikeres rendezvény volt és 

javasolja, hogy határozatban köszönjük meg minden versenyrendező és 

rendezvényszervező kolléga professzionális munkáját. Az elnök javasolja, hogy a 

2013-as versenynaptár tekintetében a Kékszalag rajtjának csütörtöki dátumán ne 

történjen módosítás. Az elnökség egyhangúlag megszavazza az elnök javaslatait.  

(2.,3. határozat / 2012. július 17) 

A főtitkár tájékoztatása szerint a következő elnökségi ülésre elkészül a Kékszalag, 

Kékpántlika verseny részletes írásos beszámolója, amit valamennyi elnökségi és FB 

tagnak megküld.  

A felkészítő egyeztetésen elhangzott, hogy problémák voltak a Kékszalagon az IT 

rendszer működésével kapcsolatban. Az elnök javasolja, hogy a felmerült 

problémákat és kritikákat az elnökség vizsgálja meg és tegyen meg mindent annak 

érdekében, hogy a jövőben a rendezés és a szervezés gördülékeny legyen. Az elnök 

felkéri Süli Andrást, hogy vizsgálja meg a Kékszalaghoz szükséges IT feltétel 

rendszert mind a média igényeit kiszolgáló tudósítórendszer, élő közvetítés, mind 

pedig a nevezési igények tekintetében.  



A Kékszalaggal kapcsolatban az elnök tájékoztatja az elnökséget, hogy tudomására 

jutott, hogy a tatai Öreg-tavon Kékszalag néven hajómodell versenyt rendeznek, ez a 

tatai önkormányzat honlapján is megjelent. A Kékszalag név és a logo is védjegy 

oltalom alatt áll, emlynek jogosultja az MVSZ, azonban a névhasználathoz engedélyt 

nem kértek. Az ügy békés rendezése érdekében az elnök felkéri Soltész Miklóst, 

hogy vegye fel a kapcsolatot az önkormányzat vezetésével a probléma tisztázása 

érdekében.  

A főtitkár előadja, hogy jelenleg a www.kekszalag.hu domainnév  feletti rendelkezési 

jog nem az MVSZ-t illeti, így mindenképpen indokolt a helyzet felülvizsgálata, 

tekintettel arra, hogy korábban még az MVSZ volt a tulajdonos. Az elnök felkéri a 

főtitkárt, hogy a domainnév tulajdonjogának rendezése érdekében  eljárjon, és tárja 

fel a jelenlegi helyzetet és annak előzményeit.  A cél, hogy a domain név ismét az 

MVSZ tulajdonába kerüljön. 

 

3. napirend: SZMSZ módosításának és a szakbizottságok ügyrendjeinek 

módosítása, összhangjuk megteremtése, iratkezelési és kötelezettségvállalási 

szabályzat 

Magyar Balázs, mint az MVSZ jogi tanácsadója meghívottként előadja, hogy 

áttekintette az MVSZ jelenleg hatályos szabályzatait, erről készült egy szabályzat 

kataszter is, ami az előterjesztés részeként megküldésre került. Az MVSZ jelenleg is 

rendelkezik hatályos SZMSZ-vel, azonban indokolt annak felülvizsgálata több okból 

is. Fontos áttekinteni a jelenlegi szervezeti struktúra szerinti feladat és hatásköröket, 

ez különösen igaz a szakbizottságokra. Jelenleg az SZMSZ-ben és az MVSZ 

honlapján feltüntetett szakbizottságok száma, feladat és hatásköre ellentmondásos, 

ezt mindenképpen szükséges tisztázni. Javasolja, hogy az elnökség vizsgálja felül a 

jelenlegi szakbizottsági struktúrát és kérje be az egyes szakbizottságoktól a jelenlegi 

ügyrendjüket, annak érdekében, hogy a feladat és hatáskörök tisztázhatóak 

legyenek. 

  

Az elnökség az SZMSZ-ban felsorolt szakbizottságok közül az alábbiakat véglegesíti 

és a következő személyeket kéri fel a bizottsági kompetenciák, feladatkörök, valamint 

a bizottság összetételének meghatározására:  

- Olimpiai és élsport bizottság: Eszes Bernadett 

- Utánpótlás bizottság: Rutai István 

- Nagyhajós hajóosztályok bizottsága: Zenthe Ferenc 

- Tengeri Bizottság: Tuss Miklós 

- Edzőbizottság: Fundák György 

http://www.kekszalag.hu/


- Versenyrendező bizottság: Hantó István 

- Versenybíró bizottság: Tusnai Gabriella 

- Technikai bizottság: Csernussi Gábor 

- Jogi bizottság megszüntetésre kerül 

- Média bizottság megszüntetésre kerül 

- Fellebbviteli bizottság: Németh Miklós 

- Balatonon Kívüli Vízterületek bizottsága: Schneider István dr. 

A fenti megbízás nem érinti a hatályos bizottsági működést, továbbá a bizottsági 

tagok és vezetők jogviszonyát.  

Az elnökség egyhangú határozatot hoz arról, hogy az SZMSZ-ben meghatározott és 

az elnökségi ülésen véglegesített bizottságok ügyrendjének, bizottsági 

összetételének meghatározására a fenti személyeket kéri fel 2012. augusztus 31-ig 

benyújtandó javaslattételre. (4. határozat / 2012. július 17)  

Az elnök javasolja, hogy a fenti bizottsági struktúrával, illetve azzal a kitétellel, hogy 

eseti bizottságok létrehívásának a lehetőségét biztosítja az SZMSZ, kerüljön 

elfogadásra a beterjesztett SZMSZ. Az SZMSZ elfogadásáról az elnökség 

egyhangúlag dönt. (5. határozat / 2012. július 17) 

Az elnök tájékoztatja az elnökséget, hogy az idén ősszel alapszabály-módosító 

közgyűlés megtartása szükséges. Ennek oka egyrészt a Fővárosi Törvényszék által 

– az új elnökség és Felügyelő Bizottság bejegyzésének keretében – tett kifogások 

orvoslása, másrészt az Alapszabály és a Festetics György Program összhangba 

hozatala. Az elnökség döntött arról, hogy az éves ranglista-díjkiosztóval egybekötött 

közgyűlés időpontja 2012. november 8. A helyszínről a következő elnökségi ülésen 

születik döntés. (6. határozat / 2012. július 17) 

 

4 . napirend:  Tájékoztatás a 2011. évi VII. MTNB kapcsán felmerült vitás ügyről 

Az elnök előzetesen rögzíti, hogy az ügyet véglegesen le kell zárni.  

Zentai István ismerteti a 2011. évi Magyar Tengeri Nagyhajós Bajnokság eseti 

bizottságának jelentését. A jelentés rögzíti, hogy az X-Cite hajó szabályt sértett, 

azonban az ügyben sem óvás, sem pedig egyéb jogorvoslati eljárás nem indult, így 

gyakorlatilag már arra nincs lehetőség, hogy a verseny eredménye változzon. Egy 

dolgot lehet tenni, az illetékes szakbizottságokat fel kell szólítani, hogy a munkájuk 

során a személyi felelősökkel kapcsolatos konzekvenciákat vonják le és ennek 

megfelelően járjanak el, továbbá megállapítható, hogy az X-Cite nevű hajó szabályt 

sértett.  



Az elnökség határozatban felkéri az elnököt, hogy az MVSZ, mint a versen kiírójának 

képviseletében  a versenyen résztvevőknek írjon egy az ügyet ismertető, ill. a 

rendező által elkövetett szakmai hibák miatt a hátrányosan érintetteket megkövető 

levelet az MTNB tekintélyének megőrzésé érdekében. (7. határozat / 2012. július 17) 

További kommunikáció nem szükséges a témában.  

A 2012. évi MTNB-vel kapcsolatosan az elnök kéri a szervező Sail-ing Kft-t, hogy az 

augusztus 3-i elnökségi ülésre beszámoló készüljön a hajók biztosítottságáról, a 

megelőzendő szabálytalanságokkal kapcsolatos intézkedésekről, valamint a horvát 

hatósággal fennálló kapcsolatról.  

Az elnök egy-egy hajó támogatására felveszi a kapcsolatot magyarországi 

vállalatokkal.  

 

5. napirend: napirendről levéve 

  

6. napirend: Az MVSZ 2012. évi további versenyeinek szponzorációja 

Az elnökség áttekinti a következő időszak versenyeit és a lehetséges szponzorokkal 

való tárgyalásban  az elnök felajánlja segítségét.   

 

7.-9. napirend: napirendről levéve        

   

10. napirend: Olimpiai felkészülés 

Az elnök ismerteti, hogy a három olimpikon számára mind a készpénz-, mind az 

eszközfedezet rendelkezésre áll, Detre Diána szörfös edzője, valamint a gyúró a 

MOB által nyújtott költségfedezettel és akkreditációval ki tud utazni az olimpiára. 

Kerekes Kázmér sportigazgató előzetes tájékoztatása szerint Berecz Zsombor 

felkészülése a terv szerint halad.  

Az elnök kezdeményezi, hogy az olimpia után Fundák György, ill. más szakemberek 

bevonásával készüljön egy értékelés, ami magában foglalja a hazai és a külföldi 

tapasztalatokat. 

 

11. napirend:   Vitorlás történeti album 

Az MVSZ a 2012. évi karácsonyi vásárra megjelenteti Dulin Jenő hiánypótló vitorlás 

történeti albumát, amiből a Szövetség 100 példányt szeretne rendelni.  



Az MVSZ a könyv kommunikálásához minden segítséget megad.  

 

12. napirend: A kishajó vezetői vizsgarendszer problémái    

Cél a vizsgáztatás rendszerét egyszerűsíteni, gyakorlatorientáltabbá tenni, a 

kérdésbankot frissíteni, minél nagyobb MVSZ hatáskör kialakítása mellett. Ezzel 

kapcsolatban már tárgyalások kezdődtek az NKH és az NFM illetékes 

munkatársaival. 

. Meg kell vizsgálni továbbá, hogy az ISAF-nek milyen idevágó mértékadó 

dokumentumai vannak. 

 

13-15. napirend: napirendről levéve          

16. napirend: Egyéb 

Az elnök három fő jelölését javasolja az ISAF Bizottságokba, azzal, hogy az érintett 

bizottság pontos meghatározására későbbi időpontban kerül sor: Eszes Bernadettet, 

Hajdu Balázs dr-t és Wossala Györgyöt. Az elnökség egy tartózkodás mellett 

támogatja  a javaslatot. (8. határozat / 2012. július 17.)       

Hajdu Balázs tájékoztatja az elnökséget a november ISAF közgyűlésre benyújtandó 

beadványokról. Az elnökség egyhangú határozatban támogatja a javaslatot. (9. 

határozat / 2012. július 17.)       

 

A következő elnökségi ülésre 2012. augusztus 3-án 19:00 kezdettel kerül sor 

Balatonfüreden az OMFB telepen (Balatonfüred, Zákonyi F. u. 10).  

Az elnök az ülést berekesztette. 

 

Budapest, 2012. július 20. 

Incze Diana 

irodavezető 


